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دیدگــــــاه
توقع هواداران پرسپولیس  بالارفته 

خداراشکر که پرسپولیس با آسایش و آرامش بسیار زیادی 
بهترین بازی ها را ارائه می دهد و از لحاظ فوتبالی خوب کار 
می کند. در پایان نیم فصل هم با استقلال که در صدر قرار 
دارد، فقط ۳ امتیاز فاصله داریم، اما مهم این است که جام را 
در آخر فصل به تیم قهرمان می دهند. امیدوارم مشکلات حل 
شود و پرسپولیس بدون دغدغه و بدون استرس به ششمین 
قهرمانی لیگ برتر دست پیدا کند. هواداران توقع شان 
بالا رفته است، اما برای کسب عنوان قهرمانی باید صبور 
باشند.  از رضا درویش شناخت آنچنانی ندارم، اما وی باید 
مشکلات مالی زیادی را حل کند. او وارث مشکلات مالی 
مدیران عامل سابق است که باید بدهی های قبلی را تسویه 
کند. چرا مدیرعامل سابق باشگاه که خودش بازیکن اسبق 
پرسپولیس بود، قراردادهای بدون منطق و اساس با بازیکنان 
منعقد کرد که یک نفر دیگر جور او را بکشد؟ چرا باید یک 
قرارداد چهار میلیارد و نیمی به ۱۷ میلیارد تومان برسد و 
جریمه روی جریمه بیایید؟  هواداران خیلی از بابت حذف 
از آسیا ناراحت هستند و گلایه دارند. امسال تیم های عربی 
که همیشه در غرب آسیا دو تیم استقلال و پرسپولیس برای 
آنها مشکل درست می کردند با خیال راحت می تواند به فینال 
لیگ قهرمانان صعود کنند و بابت این موضوع تأسف بار برای 
فوتبال ایران بسیار خوشحال هستند.  دو بازیکن تاجیک که 
مقابل ذوب آهن در جام حذفی بازی کردند بازیکنان خوبی 
بودند. در پست هافبک نفوذی و مهاجم مشکل داریم که باید 
بازیکنان مدنظر کادرفنی جذب شوند. عیسی  آل کثیر مصدوم 
شد و مهدی عبدی را در خط حمله خوب کار می کند، اما باید 
یک بازیکن گلزن دیگر در خط حمله اضافه شود. از طرفی اگر 
مهدی ترابی با مصدومیت مواجه شود بازیکنی مانند او در تیم 

وجود ندارد که جای خالی اش را پر کند. 

رئیس  دارد  اعتقاد  پرسپولیس  پیشکسوت  تسنیم: 
هیات مدیره این باشگاه با اظهارات خود نشان می دهد اطلاعات 
کاملی از مشکلات حاکم بر پرسپولیس ندارد. محمد نصرتی 
درباره برتری ۳ بر صفر پرسپولیس مقابل ذوب آهن اصفهان، 
گفت: بازیکنان پرسپولیس در همه خطوط خوب کار کردند. 
تیم مالکیت توپ و میدان را در اختیار داشت و فرصت های 
گلزنی زیادی به وجود آورد. پرسپولیس شایستگی این پیروزی 
را داشت و ورود بازیکنان تاجیکستانی به زمین هم اتفاق بسیار 
خوبی بود. امیدوارم آنها هر چه زودتر در پرسپولیس جا بیفتند 
و به تیم کمک کنند. وی در مورد نقاطی که سرخپوشان در آنها 
نیاز به ترمیم دارد، تصریح کرد: پرسپولیس در نقل وانتقالات 
باید سه یا چهار بازیکن جدید به خدمت بگیرد. با توجه به 
جدایی رادوشویچ، یک دروازه بان باکیفیت باید به پرسپولیس 
بیاید و باشگاه باید یک هافبک بازیساز را هم به تیم اضافه کند. 
پرسپولیس با مصدومیت  آل کثیر باید یک یا دو بازیکن در 
خط حمله به خدمت بگیرد. پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در 
واکنش به تغییرات مدیریتی این باشگاه و انتقادات از اظهارات 
بیژن ذوالفقارنسب بیان کرد: امیدوارم جلسه هیات مدیره 
هر چه زودتر تشکیل شود و اعضا از مشکلات باخبر شوند. 
ذوالفقارنسب مصاحبه هایی می کند که نشان می دهد بر 
مسائل اشراف ندارد و جلسات بیشتری باید باشد تا همه با 
این مشکلات آشنا شوند. یک نفر مانند محمد خاکپور پیدا 
می شود و می گوید من تخصص ندارم، اما چنین افرادی نداریم 
و همه به دنبال پسُت و جایگاه هستند. نصرتی درباره وضعیت 
باشگاه تراکتور به شرکت مس سونگون ورزقان خاطرنشان 
کرد: واگذاری باشگاه به مس سونگون تصمیم بسیار خوبی 
است و امیدوارم تکلیف تراکتور هر چه زودتر روشن شود. 
نیم فصل فرصت خوبی برای واگذاری مالکیت باشگاه است. 
اگر تراکتور نقل وانتقالات نیم فصل را از دست بدهد، آسیب 
زیادی می خورد و به گزینه سقوط به لیگ دسته اول می شود.

فوتبــالداخلــی

 ستاره برزیلی پاری سن ژرمن به منتقدانش توصیه کرد 
که فیلم مستند او را نگاه کنند. نیمار بعد از جدایی از بارسلونا 
همواره با انتقادهای زیادی مواجه شده است. از یکطرف 
آسیب دیدگی های زیاد این بازیکن و از طرف دیگر هم برگزاری 
جشن ها عجیب و غریب باعث شده تا این بازیکن مورد انتقادهای 
قرار گیرد. نیمار در واکنش به منتقدانش گفت: کسی که من را 
خوب می شناسد می داند که من چه کسی هستم و این برایم 
اهمیت دارد اما کسی که من را نمی شناسد به او توجه نمی کنم. 
حداقل به چنین افرادی توصیه می کنم که فیلم مستندم را نگاه 
کنند. امیدوارم که این فکر آنها را تغییر دهد. امیدوارم که این 
افراد با دیدن فیلم مستندم یاد بگیرند که حداقل نگاه خود را 
تغییر دهند. او ادامه داد: تعداد بسیار کمی من را می شناسند. 
این افراد دوستان، نزدیکان،خانواده و هم تیمی هایم هستند. 
اکنون احساس می کنم که می توانم از جوانب جدید زندگی ام 
رونمایی کنم و چگونه روزم را در خانه سپری کنم و نقش پدر 
و همسر را بازی کنم. امیدوارم که فیلم مستندم این جوانب 
را به خوبی بیان کند و من را ۱00 درصد معرفی کند. نیمار 
درباره نام فیلم مستندش افزود: من نام »آشوب همیشگی« 

را برای این فیلم انتخاب کرده ام چرا که به خوبی با 
زندگی من تطابق دارد. من همواره با مشکلاتی در 

زندگی مواجه بوده ام با این حال موفقیت های 
زیادی به دست آورده ام و اجازه نداده ام که این 

مشکلات روی من تاثیر گذارند. 
احساس می کنم که اکنون هم 

از نظر ذهنی و هم بدنی قوی 
شده ام. باید انسان توانایی 
مواجه به سختی ها و فشار 
را داشته باشد. توانایی 
ذهنی بسیار مهم است. 
من در فوتبال تنها به 
نمی کنم  توجه  جسم 

بلکه روی فکر و ذهنم هم 
تمرکز دارم.

بیــنالمــلل

ابراهیماسدی
 بازیکن سابق پرسپولیس 

کاپیتان تیم ملی فوتسال ایران گفت: من تا جایی که بتوانم به 
باشگاهی که در آن حضور دارم و تیم ملی کمک می کنم و شرایط 
بدنی ام مناسب است و قصد خداحافظی ندارم. اصغر حسن زاده 
در خصوص اینکه عنوان هفتمین بازیکن برتر جهان را کسب 
کرده اظهارداشت: قطعا قرارگرفتن جز نفرات برتر دنیا خوب 
است. خوشحالم که به عنوان نماینده فوتسال ایران جز ۱0 نفر 
اول شدم و مردم ایران هم خوشحال هستند. حدس می زدم 
که این اتفاق رخ دهد چون رای دهندگان بیشتر در اروپا حضور 

دارند و آنها بیشتر در چشم هستند. وی در مورد سرمربیگری 
ناظم الشریعه و  از  وحید شمسایی گفت: تشکر می کنم 
همکارانش که زحمت زیادی کشیدند و افتخارات متعدد کسب 
کردند. وحید شمسایی در آسیا و جهان نامدار است و می تواند 
به ما کمک کند. او تجربات زیادی در دوران بازینکی خود و 
مربیگری دارد. همان طور که می دانید در تیم تاسیسات با او 
همبازی بودم و تجربیاتش می تواند به ما کمک کند. حسن زاده 
ادامه داد: او نشان داده هر جایی که کار کرده توانسته امکانات 

خوبی به آنجا بیاورد و امیدوارم فدراسیون او و تیم ملی را حمایت 
کند و هماهنگی ها انجام شود تا بتوانیم در آسیا قهرمان شویم 
چون چند سال در آسیا آقایی کردیم. کاپیتان تیم ملی فوتسال 
در پاسخ به این سوال که آیا تیم ملی جوانگرایی شده یا خیر 
عنوان کرد: شرایط تیم خوب است و بعداز جام جهانی تغییرات 
زیادی حاصل شد. دو بازی دوستانه با ایتالیا داشتیم که یکی را 
بردیم و یکی را بازنده از زمین بیرون آمدیم. در مورد این موضوع 
وحید شمسایی به عنوان سرمربی تیم فوتسال تصمیم می گیرد 
که چه کسی را باید دعوت کند. وی در خصوص اینکه آیا قصد 
خداحافظی را دارد یا خیر اظهارداشت: شرایطم خوب است و 
فعلا قصد خداحافظی ندارم. من تا جایی که بتوانم به باشگاهی 

که در آن حضور دارم و تیم ملی کمک می کنم. 

حسن زاده کاپیتان تیم ملی فوتسال: 

فعلا قصد خداحافظی ندارم

آرمان ملی: در حالی که حدود ۱5 روز از 
برگزاری انتخابات فدراسیون تکواندو می گذرد 
حکم ریاست »هادی ساعی« توسط وزیر 
ورزش امضا نشده است. این در حالی است 
که پولادگر، رئیس سابق این فدراسیون که 
حالا معاون وزیر ورزش و جوانان شده 2 بار 

معارفه شد! 
 پیروزی در مجمع 

تکواندو  فدراسیون  انتخاباتی  مجمع 
روز ۱5 دیماه به ریاست بنیامین شکوه فر 
معاون امور حقوقی، مجلس و استان های 
وزارت ورزش وجوانان و با حضور علی رغبتی 
مدیرکل دفتر برنامه ریزی و نظارت وزارت 
ورزش وجوانان، کیکاوس سعیدی دبیرکل 
کمیته ملی المپیک، محمود خسروی وفا 
خسروی  پارالمپیک،  ملی  کمیته  رئیس 
مدیرکل امور مشترک فدراسیون های ورزشی، 
فرامرز کیانی سرپرست فدراسیون تکواندو و 
مجید نیری دبیر مجمع انتخاباتی فدراسیون 
تکواندو در آمادمی ملی المپیک برگزار شد. 
این مجمع با حضور 5۷ عضو برگزار شد و 
سیدمحمد پولادگر، سیروس رضایی، هادی 
و حسین  جمشیدی، حسین حسین زاده 
فدراسیون  ریاست  کاندیدای  جمشیدی 
تکواندو بودند که حسین زاده و جمشیدی 
از حضور در مجمع انصراف دادند و سیروس 
رضایی به نفع پولادگر کنار کشید. انتخابات در 
نهایت با حضور دو کاندیدا برگزار شد و هادی 
ساعی با 29 رأی از 56 رأی ماخوذه برای 4 
سال ریاست فدراسیون تکواندو را به عهده 
گرفت. محمد پولادگر نیز 2۷ رأی کسب کرد.

 شروع حواشی با پولادگر؟
پس از اعلام پیروزی ساعی در انتخابات، 
محمد پولادگر خواستار بازشماری آرا شد 
اما وی بنا به دلایل نامعلوم از درخواست 
خود صرف نظر کرد. به دنبال پیروزی ساعی 
در انتخابات، صحبت های مختلفی درباره 
غیرقانونی بودن انتخاب هادی ساعی به عنوان 
رئیس فدراسیون تکواندو مطرح شد؛ این افراد 
معتقد بودند هر چند رئیس مجمع از دادن رأی 
خودداری کرده اما این موضوع نمی تواند باعث 
کاهش تعداد حاضران مجمع و آرا از 5۷ به 56 
نفر شود و با این اوصاف ساعی برای انتخاب 
به عنوان رئیس فدراسیون باید به جای 29 

رای حداقل ۳0 رأی کسب کند. حال با وجود 
گذشت ۱5 روز از انتخاب ساعی به عنوان رئیس 
فدراسیون تکواندو، وزیر ورزش وجوانان هنوز 
حکم ریاست وی بر فدراسیون تکواندو را ابلاغ 

نکرده است. 
 استعلام از ریاست جمهوری

علی رغبتی مدیرکل دفتر برنامه ریزی وزارت 
ورزش وجوانان در خصوص وضعیت انتخابات 
تکواندو تصریح کرد: در اساسنامه ابلاغ شده، 
چندین نوع اکثریت اعلام وجود دارد. اکثریت 
مطلق، نصف به علاوه یک و نسبی. تفسیر آن 
بر عهده مرجعی است که اساسنامه را صادر 
کرده است. براساس برداشت اولیه پنجاه 
درصد به علاوه یک ، یعنی رأی اعضای حاضر 
ملاک بوده که بر این اساس ساعی یک رأی کم 
دارد. تفسیر دیگر ممکن است متفاوت باشد. 
چون این مسآله ابهام حقوقی داشت از معاونت 
حقوقی نهاد ریاست جمهوری استعلام کردیم  
و هر پاسخی دهند مبنای ما خواهد بود. وی در 
خصوص اینکه می توان گفت این اتفاق مربوط 
به ریاست مجمع بوده است، گفت: در هر حال 
می تواند اشتباهی باشد و کتمان نمی کنم 
و من خودم هم در مجمع بودم . در ماده ۱5 
اساسنامه دو سه اکثریت تعریف شده است. آرا 
باید از اعضای حاضر شمرده شود که معنای آن 
این است که چه اعضا رأی بدهند و چه اغضایی 
رأی ندهند، چون حاضرند رسید رأی را دریافت 
می کنند، پس حساب می شوند. ما منتظر پاسخ 

استعلام هستیم و نخواستیم خودمان قضاوت 
کنیم یا برداشت خودمان را اجرا کنیم . رغبتی 
در مورد اینکه عملا وزارت ورزش نمی تواند 
نقشی در ابطال انتخابات ها داشته باشد، بیان 
داشت: ابطلال انتخابات قبلا هم دست وزارت 
نبود. هر مجمع اگر شرایط آن باشد، رسمیت 
پیدا می کند و این رسمیت منجر به تصمیمات 
می شود ممکن است در مجمعی موارد به هر 
دلیل رعایت نشود و از اعتبار ساقط شود و 
ربطی به وزارت ورزش و... ندارد. در سال 9۸ 
در دوومیدانی هم این اتفاق افتاد و مجمع 
ساقط بود. اینکه سال ها خود را درگیر مراجع 
دادگاهی و قضائی کنیم در حالی که می دانیم 
از اول اشتباه است، درست نیست. در مورد 
وزنه برداری هم یک پرونده باز در مورد آرای 

علی مرادی وجود دارد. 
 درخواست قهرمان جهان 

رئیس کمیسیون ورزشکاران فدراسیون 
این  انتخاباتی  مجمع  عضو  و  تکواندو 
فدراسیون، گفت: همان گونه که در 5 دوره 
گذشته خانواده تکواندو با وجود مشکلات 
متعدد، رأی اعضای مجمع را به رسمیت 
شناخته و اعتراضی نداشتند، انتظار می رود 
در این دوره نیز شاهد چنین رفتاری باشیم. 
مسعود حجی زواره درباره برگزاری مجمع 
انتخاباتی فدراسیون تکواندو که با انتخاب 
هادی ساعی به عنوان رئیس این فدراسیون 
همراه بود، اظهارکرد: ۱5 دیماه شاهد برگزاری 

یک مجمع عادلانه و بدون مشکل بودیم که 
در پی آن هادی ساعی با اخذ 29 رأی از سوی 
مجمع به عنوان رئیس فدراسیون انتخاب شد. 
ما به عنوان اعضای مجمع باید به این انتخاب 
احترام بگذاریم چرا که معتقدم این حق الناس 
است و ساعی به نوعی منتخب جامعه تکواندو 
بود. عضو مجمع انتخاباتی فدراسیون تکواندو 
با اشاره به اینکه حواشی اخیر توسط چند 
نفر معدود ایجاد شده است، افزود: نفراتی 
که شرایط فعلی به سود آنها نیست و منافع 
خود را از دست داده اند، تکواندو را به چالش 
می کشند. آقایی که قول ریاست اداره کل 
ورزش وجوانان استان خود را گرفته، بدون 
دلیل و مدرک قانونی از ابطال انتخابات سخن 
می گوید. این در حالیست که دود این حواشی 
به چشم خانواده بزرگ تکواندو خواهد رفت. 
تکواندو برنامه های فشرده ای پیش رو دارد، 
از تورنمنت های بین المللی کیش گرفته تا 
قهرمانی آسیا، بازی های آسیایی و قهرمانی 
جهان و این بلاتکلیفی ضربه سنگینی برای 
تکواندوی ایران خواهد بود. دارنده مدال طلای 
جهان، ادامه داد: در شرایط فعلی، تکواندوکاران 
اروپایی با سرعت برنامه های خود را پیش 
می برند ولی در ایران ما هنوز درگیر تعیین 
تکلیف مدیریت فدراسیونی هستیم که رئیس 
ندارد و برخی افراد حاشیه ساز نیز رأی به حق 
مجمع را تحت الشعاع قرار داده اند. به عنوان 
رئیس کمیسیون ورزشکاران از دکتر سجادی، 
وزیر ورزشی که خود قهرمان بوده و شرایط را 
بیش از هر کسی درک می کند درخواست دارم 
حکم هادی ساعی را به عنوان رئیس فدراسیون 
تکواندو صادر کند تا وی بتواند با خیالی آسوده 
برنامه های متنوع خود را که به اعضای مجمع 

ارائه داده بود، را اجرایی کند.
 داستان پولادگر 

۳ روز بعد از برگزاری انتخابات فدراسیون 
تکواندو وزیر ورزش وجوانان طی حکمی 
معاون  به عنوان  را  پولادگر  سیدمحمد 
توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش وجوانان منصوب کرد. روز هجدهم دیماه 
مراسم معارفه پولادگر برگزار شد در شرایطی 
که حمید سجادی در آن حضور نداشت! 
این اتفاق باعث شد برخی شایعات پیرامون 
اختلاف سجادی و پولادگر و معرفی شدن 
معاون قهرمانی برخلاف نظر وزیرورزش مطرح 
شود. با این حال در جلسه شورای معاونان، 
سجادی در کنار پولادگر حاضر شد و حکم او را 
شخصا اهدا کرد تا به نوعی معارفه پولادگر دو 

بار صورت گرفته باشد! 

»پولادگر« 2 بار معارفه شد!

هادی ساعی؛ رئیس بدون حکم 

 کارشناس فوتبال ایران با انتقاد از کیفیت فنی لیگ 
بیست ویکم گفت: جایگاه متزلزل مربیان باعث شده آنها صرفا 

نتیجه گرا باشند. 
 نیم فصل اول 

مجید جلالی درباره ارزیابی اش از نیم فصل نخست لیگ 
اظهارکرد: به هم خوردن تقویم بازی ها تا حدی روی 
کیفیت تیم ها تاثیر گذاشت. استراحت بین دو فصل 
کوتاه شد و بازیکنان نتوانستند خوب استراحت 
کنند. همین طور دوره آماده سازی قبل از فصل 

تیم ها به خوبی طی نشد. از طرفی دیگر بازی ها گاهی 
تعطیل می شد و گاهی تیم ها پنج روز یک بار 

بازی می کردند. اینگونه برنامه ها کار 
مربیان را برای برنامه ریزی سخت 

می کند. روشن ترین بازخورد این 
شرایط این است که ما کیفیت 
خوبی از بازی ها نمی بینیم. اگر به 
آمار گل ها در بازی ها نگاه کنید 
به طور میانگین در هر بازی ۱.۷ 
گل زده شده است یا پرگل ترین 

هفته، هفته دوم بوده که 20 گل 

زده شده و یا در هفته هفتم فقط 9 گل زده شده است. بهترین 
گل زن لیگ هم بیش تر گل هایش را از روی نقطه پنالتی به ثمر 
رسانده است. همه اینها بیانگر این است که بازی ها کیفیت فنی 

خوبی نداشته است. 
 مربیان 

او افزود: مربیان به خاطر رسیدن به نتیجه از راحت ترین 
راه ها استفاده می کنند که این یک مقدار نگران کننده 
است. من فکر می کنم در این زمینه رسانه ها هم نقش 
مهمی دارند. درست است که یک تیم قهرمان نیم 
فصل شده اما به طور کلی باید عملکرد تیم ها بررسی 
و تیمی که بازی خوبی ارائه می دهد هم معرفی 
شود. یعنی براساس آمار یک تیم را فارغ از 
جایگاه جدول به عنوان تیم خوب معرفی 
کنند چون این مساله باعث می شود 
تیم ها به سمت انجام بازی های خوب 
بروند. جلالی در ادامه با بیان اینکه 
عملکرد مربیان را باید در یک 
چارچوب مشخص بررسی کرد، 
گفت: متاسفانه کمیته آموزش 
در پروسه ساختن مربیان خیلی 

تاثیرگذار نیست. آنها سرفصل هایی را دنبال می کنند اما 
به طورکلی خیلی به دنبال تاثیرگذاری نیستند. 

 شرایط لیگ 
او در پاسخ به این سوال که با این شرایط باید نگران آینده 
باشیم یا خیر؟ بیان داشت: قطعا همین طور است و باید نگران 
باشیم. اگر دقت کنید در اکثر بازی ها شاهد یک بازی درگیرانه 
و فیزیکی هستیم. بازیکنان شجاعانه روی توپ درگیر می شوند. 
ما با همین شیوه بازی در لیگ قهرمانان آسیا وقتی با تیم های 
غرب آسیا بازی می کنیم تقریبا می توانیم موفق باشیم ولی وقتی 
به تیم های شرق آسیا برخورد می کنیم حریف شان نیستیم چون 
در آن بازی ها شما دیگر نمی توانید از طریق این سبک بازی به 
نتیجه برسید. تیم ها بازی حریف را تخریب می کنند و به دنبال 
این هستند که گل نخورند. به همین خاطر است که تیم ها وقتی 
توپ در اختیار دارند عملا کاری برای انجام ندارند. با این شرایط 

آینده هم می تواند نگران کننده باشد. 
 حذف سرخابی ها

جلالی در بخش دیگری از صحبت هایش درباره حذف 
پرسپولیس و استقلال از لیگ قهرمانان آسیا و و تاثیر این موضوع 
روی روحیه بازیکنان افزود: یکی از مسائلی که باعث پیشرفت 
بازیکنان می شود مسائل انگیزشی است. یعنی بازیکن باید از 
نظر قدرت ذهنی و شرایط انگیزشی در وضعیت خوبی باشد. 
الان شاید بازیکنان استقلال انگیزه ای برای قهرمانی در لیگ 
داشته باشند چون چند سال است این تیم قهرمان نشده است 
اما همین ها بعدها اگر به این نتیجه برسند که نمی توانند در 
لیگ قهرمانان آسیا بازی کنند انگیزه های شان فروکش می کند. 

مجید جلالی: 

با این کیفیت فنی لیگ باید نگران آینده باشیم 

      جدایی؟
کاپیتان صنعت نفت آبادان با انتشار یک استوری 
جدایی اش را اعلام کرد. البته باید توجه کرد که جدایی 
ریکانی هنوز در حد تهدید اینستاگرامی است و او هیچ 

اقدامی برای فسخ قرارداد نکرده است.

      اعتراض 
تیم نساجی مازندران به دلیل نداشتن ورزشگاه 
خانگی میزبانی های خود را در شهرهای دیگر برگزار 
می کند که موجب اعتراض بازیکنان این تیم شده 
است . مسعود شجاعی  به نداشتن ورزشگاه خانگی 

این تیم اعتراض کرد.

            حذف دورتموند 
دورتموند با شکست 2بر یک مقابل سن پائولی از 
دور جام حذفی آلمان کنار رفت. شاگردان مارکوروزه 
که در دو دیدار اخیرشان در بوندس به پیروزی های 
درخشانی رسیده بودند، مقابل حریف دسته دومی  

شکست خوردند.

ت
شــ

سنو
عک

کیفیت نیم فصل اول لیگ برتر در سطح مورد 
انتظار در قیاس با فصول گذشته نبوده است. 
فرزاد آشوبی، بازیکن سابق تیم های استقلال و 

پرسپولیس در این خصوص صحبت کرد. 
 کیفیت نیم فصل لیگ برتر را چگونه 

دیدید؟
سطح کیفی بازی ها خیلی جالب و جذاب 
نبود. البته باید این موضوع را در نظر بگیریم که 
بازی های تیم هایی مانند پرسپولیس، سپاهان 
و مس رفسنجان جدا از این قاعده بود و نمایش 
بهتری را نظاره گر بودیم. توجه بیش از حد تیم ها 
به نتیجه گرایی باعث افت کیفی مسابقات شده 
است. البته که فقدان بازیکنان شاخص که با 
بازی های خود جذابیت مسابقات را افزایش 
می دهند را باید در رده های پایه جست وجو کنیم. 
مسیر رشد و پرورش استعدادها دارای ایراد است 
و با استانداردهای جهانی همخوانی ندارد. تا 
زمانی که نتوانیم مهره هایی با قابلیت های فنی بالا 
به فوتبال ایران اضافه نکنیم و خون تازه ای تزریق 

نشود انتظار زیادی نباید داشت.
 برخی کارشناسان معتقدند بازیکنانی 
که چهره می شوند در صورتی که لژیونر 

نشوند دچار افت خواهند شد. 
طبیعی است بازیکنی که بتواند لژیونر شود 
به خصوص اگر در اروپا بازی کند به واسطه حضور 
در سطح بالاتر در شرایط کیفی و فنی بالاتری 
بازی می کند. چون در ایران دارای ایرادهای 
مختلفی در چرخه فوتبال هستیم بازیکنان 
نمی توانند در رقابت های داخلی پیشرفت مورد 
انتظار را داشته باشند. البته که ریزشدن در 
مشکلات امری مفید است ولی به شرطی که 
بتوان موانع مقابل پیشرفت را برطرف کرد. در 
مجموع باید به این واقعیت اشاره کرد بازیکنانی 
که در سطح داخلی باقی می مانند مسیر رشد 

مورد انتظار را نمی توانند پشت سر بگذارند. 
 آیا می توان بیشترین بخت قهرمانی را 

برای پرسپولیس دانست؟
پرسپولیس به واسطه کادرهای فنی که استارت 
آن از زمان برانکوایوانکوویچ به بعد در این تیم 
زده شده به کیفیت مطلوبی دست یافته است. 
به رغم مشکلات فراوان و فقدان مدیرعامل که 
به تازگی با انتصاب رضا درویش برطرف شده، 
این تیم توانسته کماکان مدعی جدی قهرمانی 
باشد. دیگر تیم های لیگ برتر مانند استقلال، 
سپاهان، مس رفسنجان و گل گهر سیرجان هم 
اگر انتخاب های فنی، درست و منطقی داشته 
باشند قطعا می توانند رقبای جدی پرسپولیس 
محسوب شوند و حتی در پایان فصل به عنوان 

قهرمانی دست یابند. 

گفـــتوگـــو

 ثبت نام ۱۳ کاندیدا 
در انتخابات تیروکمان

از  ثبت نام  برای  قانونی  مهلت  ایسنا: 
کاندیداهای فدراسیون تیروکمان چهارشنبه 
29 دیماه به پایان رسید و ۱۳ نفر برای تصدی 
پست ریاست این فدراسیون نام نویسی کردند. 
ثبت نام از کاندیداهای فدراسیون تیروکمان که 
از ۱۸ دیماه آغاز شده بود، دیروز به پایان رسید 
و ۱۳نفر کاندیدا برای تصدی پست ریاست این 
فدراسیون نام نویسی کردند. غلامرضا شعبانی بهار، 
کریم صفایی، امید نجاری، حجت ا... واعظی، رضا 
کیارستمی، سکینه قاسم پور، امیر یگانه، حشمت ا... 
کاظمی، محمدعلی حسینی، محسن باقریان، 
مهدی خسروی، علیرضا رشیدی و محمدحسن 
شیخ ۱۳ کاندیدایی هستند که برای تصدی پست 
ریاست فدراسیون تیروکمان ثبت نام کرده اند. 
اسامی نهایی کاندیداها پس از طی مراحل قانونی 

توسط وزارت ورزش وجوانان، اعلام خواهد شد. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

فرزاد آشوبی:
 سطح کیفی 

 بازی ها خیلی 
جالب نبود

»گل محمدی« استعفا می دهد؟!
پرسپولیس همچنان با معضل همیشگی 
یعنی مشکلات مالی دست به گریبان است و 
با وجود به پایان رسیدن نیم فصل اول، هر روز 
شاهد اعتراض و گلایه بازیکنان و مربیان این 
تیم هستیم. به خلاف وعده هایی که پیش تر 
داده شده بود، مشکلات مالی حل نشد تا رضا 
درویش مدیرعامل جدید پرسپولیس، هنوز 
نیامده با چالشی بزرگ مواجه شود. یحیی 
گل محمدی که بارها از بی توجهی به پرسپولیس 
و مشکلات سخن گفته، این بار تصمیمی دیگر 
گرفته و به نزدیکان خود اعلام کرده است در 
صورتی که وضعیت همین گونه ادامه داشته 
باشد، روز شنبه آینده )2 بهمن ماه( بعداز دیدار 
با فولاد در چارچوب هفته شانزدهم لیگ برتر از 
سمت خود استعفا خواهد کرد. پرسپولیسی ها 
تا پایان نیم فصل اول 20 درصد قراردادهایشان 
را گرفته اند. کنار این موضوع نکته دیگری که 
نارضایتی گل محمدی و سرخپوشان را در پی 
داشته، این است که وعده ای امیدوارکننده از 
سوی مسئولان باشگاه به آنها داده نشده است و 
حرف خاصی هم در این زمینه از سوی مسئولان 
باشگاه زده نمی شود، چندین بار نیز صحبت از 
پرداخت مطالبات در روز بازی مطرح شد اما 
این اتفاق رخ نداد. در این شرایط ظاهرا موعد 
پرداخت کارگزار نیز فرا نرسیده است و به همین 
دلیل مدیرعامل جدید پرسپولیس باید به دنبال 

منابع مالی دیگری باشد.


